



TM **B.DEX BEAUTY CENTRE SDN. BHD.** (668614-W)
 NO 31, WISMA MURNI, JALAN RAMPAI NIAGA 5, RAMPAI BUSINESS PARK,
 TAMAN SRI RAMPAI, 53300 SETAPAK KUALA LUMPUR
 TEL : 03-4142 4444, 03-4149 9666 FAKS: 03-4142 8490



Serlahkan Keterampilan Diri

Comelnya anak **BIODEX** yang menjadi kebahagiaan kami..



Saya telah mendirikan rumahtangga hampir 4 tahun tetapi masih belum berjaya hamil. Dalam tempoh tersebut, saya telah mengamalkan jamu, akar kayu, ubatan dan urutan tradisional namun semuanya tidak memberi sebarang hasil yang memuaskan. Tidak berpuas hati dan merasakan sesuatu yang tidak kena dengan sistem dalaman badan, saya telah ke hospital untuk membuat pemeriksaan dengan pakar. Tanpa disangka, rupa-rupanya terdapat endometriosis di bahagian rahim saya. Doktor telah membuat pembedahan dengan menebuk 3 lubang di bahagian rahim untuk mengeluarkan endometriosis tersebut. Dua bulan setelah sembuh dari pembedahan, saya telah membuat IUI bagi tujuan untuk segera hamil tetapi ianya tidak juga berjaya. Perkara ini benar-benar membuat saya kecewa dan tertekan kerana memikirkan bahawa mungkin sudah ditakdirkan saya tidak boleh hamil.

Sehinggalah saya terbaca di Majalah Mingguan Wanita tentang kisah pengakuan pengguna yang telah berjaya hamil selepas mencuba **BIODEX**. Kisah tersebut benar-benar menyentuh hati saya dan terdetik untuk mencubanya sendiri. Saya telah ke KK Plaza dan mendapatkan **Set Kehamilan Lengkap PKB** untuk Isteri dan mengamalkannya secara konsisten selama 1 bulan. Bermula dari hari pertama pengambilan **Set Lengkap PKB** tersebut, saya telah mula merasai kelainannya terhadap sistem tubuh saya. Badan terasa ringan dan cergas dalam menjalankan tugas harian. Allah Maha Berkuasa, Alhamdulillah saya hamil hanya dalam tempoh sebulan pengambilan sahaja. Memang sukar

untuk dipercayai bahawa saya berjaya hamil dengan begitu mudah setelah bertahun-tahun mencuba pelbagai alternatif untuk mendapat zuriat sendiri. Di sepanjang tempoh kehamilan, saya mengamalkan **Susu IgC BIODEX** kerana ianya kaya dengan khasiat, kalsium, zat dan vitamin yang diperlukan ibu dan kandungannya. Selain itu, ia juga berfungsi untuk membantu mengawal tekanan darah atau pening-pening dan sakit sendi sewaktu kehamilan. Yang paling penting ialah ia membantu menguatkan sistem imune badan dan secara tidak langsung menghindar bayi dari terkena penyakit demam kuning selepas dilahirkan. Sesungguhnya saya ingin memberikan yang terbaik kepada bayi di dalam kandungan pada waktu perkembangannya. Alhamdulillah, akhirnya bayi yang ditunggu-tunggu selamat dilahirkan dengan berat 3.25 kg. Mungkin kesan pengambilan **Susu IgC** secara konsisten sepanjang kehamilan bayi yang di lahirkan sangat putih, cerah serta gebu kulitnya.

Selepas bersalin, saya masih mengamalkan **Supreme Diet** dan **Susu IgC** untuk menambahkan susu badan serta meningkatkan kualitinya. Bagi seorang ibu yang sedang menyusu badan kepada bayi amatlah di galakkan mengambil pemakanan yang seimbang dan kaya dengan nutrisi, zat, enzim serta vitamin bagi membantu perkembangan bayi. Kesan yang positif amat jelas kepada perkembangan bayi saya yang mana bukan sahaja kulitnya bertambah gebu, cerah, halus tetapi dia juga tidak mengalami alahan, alergik dan masalah kulit. Kini, di usia setahun 4 bulan anak saya menjadi anak yang sangat aktif, periang, lasak dan bijak. Kehidupan kami sekeluarga juga bertambah bahagia dengan kehadirannya yang membawa seribu erti kepada kami. Terima kasih kepada **Dr Hajjah Siti Murni** kerana dengan izin Tuhan dan jasa beliau mencipta rangkaian produk yang bermutu telah membantu kami untuk mempunyai zuriat sendiri.

Nama: **Siti Hamsatul Binti Abu Bakar**
 Tempoh Perkahwinan: **4 tahun**
 Asal: **Tenom, Sabah**



Set Bersalin Biodex

Set Semasa Hamil

*“Kepada pengguna Biodex yang telah selamat melahirkan bayi Biodex, bolehlah menghantarkan gambar bayi anda atau gambar anda sekeluarga untuk berkongsi pengalaman tentang keberkesanan produk Biodex. Kami memerlukan gambar dan data-data peribadi anda untuk mewujudkan **“BIODEX KIDS CLUB”** yang akan menjalankan aktiviti kekeluargaan Biodex di seluruh negara.*

Sila hantarkan data-data dan gambar ke alamat seperti di atas atau emelkan ke drsitimurni@gmail.com

WEBSITE: www.biodex2u.com.my

E-mail: biodex87@gmail.com